
P R O T O K Ó Ł 
 

z IV Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 24 stycznia 2011 r. w sali 
widowiskowo – kinowej w Gminnym Ośrodku Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1015, a zakończono o godz. 1410. 

 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % (zgodnie z 
listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 
 

1. Andrzej Koc 
2. Jan Ołdakowski 
3. Paweł Robert Stańczak 
4. Stanisław Maruszewski 
5. Mirosław Wojtkowski 
6. Michał Gąsowski 
7. Stanisław Stypułkowski 
8. Wojciech Ertman 
9. Sławomir Niemyjski 

10. Waldemar Turkowski 
11. Witold Moczydłowski 
12. Henryk Stypułkowski 
13. Grzegorz Drobek 
14. Wiesław Wyszyński 
15. Andrzej Szymoniak 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli 

 

1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
4. Elżbieta Cukrowska - Projektant Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Szepietowo 
5. Jerzy Tokajuk - Projektant Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Szepietowo 
 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, mieszkańcy gminy oraz 
Przewodniczący Rad Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2011 - 2014. 
7. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2011 
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a) wystąpienie Burmistrza, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinia Komisji, 
c) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i 
rozliczania dotacji z budżetu Gminy Szepietowo dla niepublicznych przedszkoli 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Szepietowo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Szepietowie.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 
Wojewódzką Policji w Białymstoku na pokrycie kosztów utrzymania Posterunku 
Policji w Szepietowie 

12. Podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez 
gminę Szepietowo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Szepietowa. 
14. Odpowiedzi na interpelacje.  
15. Wolne wnioski i zapytania. 
16. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 
Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 
który powitał wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 
15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku nie zgłoszono uwag. 
 Przewodniczący zaproponował przegłosować porządek obrad. 
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Stanisław Stypułkowski. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 
Ad.4. Radni nie złożyli interpelacji. 
 
Ad.5. Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
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 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2011-2014 zapoznała Skarbnik Gminy Anna 
Wiśniewska 
W dyskusji zabrał głos: 
- Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem odnośnie dochodów bieżących. Planuje się 

ponad 1 milion złotych, jest to dość optymistyczne. 
- Skarbnik poinformowała, że dochody te są planowane ze sprzedaży akcji MNI. 
 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2011 - 2014. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr IV/11/11 dołączona do protokołu) 
 
Ad.7. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2011: 

a) z projekt budżetu gminy na 2011 zapoznał Burmistrz Szepietowa Stanisław 
Roch Wyszyński 

Burmistrz poinformował, że w budżecie zawarte są już środki na utrzymanie 
Posterunku Policji w Szepietowie oraz środki dla pogorzelców. Na dzisiejszej sesji określamy 
to w budżecie i powinien być wyraźny zapis, że rada akceptuje to zadanie. Tych środków nikt 
nie dostanie do ręki, środki zostaną przyznane na opłacenie faktur. 
W dyskusji zabrali głos: 
- Przewodniczący Rady stwierdził, że radni zgłosili szereg wniosków do projektu budżetu 

takie jak: 
1) Dokumentacja na wykonanie chodnika Szepietowo – Średnica 
2) Wykonanie drogi Warele Filipowicze 140 m 
3) Dokończenie drogi we wsi Wojny Pogorzel 
4) Wstawienie okien w Szkole Podstawowej w Wylinach Rusi 
5) Wykonanie drogi – długości 200 m Dąbrowa Wilki 
6) Punktowe żwirowanie dróg – Szymbory 
7) Aktualizacja dokumentacji drogi – Budlewski 
8) Dopłata do Spółki Wodnej – 7.000 zł 

 
- Burmistrz poinformował, że jest możliwość dokonywania zmian w budżecie, będziemy to 

wszystko analizować na komisjach i w miarę posiadanych środków wprowadzać do 
budżetu, a dzisiaj proponuje uchwalić budżet taki jaki jest opracowany. 

- Radny Andrzej Szymoniak – stwierdził, że jeśli chodzi o fundusz sołecki – wymienione są 
miejscowości, ale nie ma tu wsi Wojny Szuby Szlacheckie, czyżby ta wieś nie składała 
wniosku o fundusz? 

- Burmistrz wyjaśnił, że wieś Wojny Szuby Szlacheckie nie złożyła wniosku. W sumie 4 
miejscowości nie złożyły wniosków o fundusz. Fundusz jest przydzielony dla tych wsi, 
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które złożyły wnioski, jest to dobrowolne, musi być uchwała zebrania wiejskiego w tej 
sprawie. 

- Sekretarz Gminy poinformował o możliwościach z jakich źródeł możemy pozyskiwać 
środki. W roku 2011 możemy pozyskiwać środki zewnętrzne z RPO – Regionalny 
Program Operacyjny, PROW – Program Rozwoju Obszarów Wiejskich, Schetynówka. 
Jeśli chodzi o RPO - kończy się, bo na okres 2007 - 2013 środki praktycznie się już 
wykończyły. W roku 2011 będzie jeszcze konkurs na rekreacyjne inwestycje oraz rozwój 
ochrony środowiska, w tym gospodarka wodno – ściekowa i odnawialne źródła energii, 
czyli biomasa, kolektory słoneczne, ale tylko na budynkach użyteczności publicznej i to 
są trzy ścieżki, które można w ramach RPO te środki uzyskać. Najłatwiejszymi środkami 
jest Działanie 1.2 Region atrakcyjny inwestycjom, na czym to polega. Polega na 
uzbrojeniu terenów pod przemysł. A co za tym idzie - będzie podmiot, będzie podatek, 
będą miejsca pracy. Na przykład Wójt z Sokół zaproponował dla powiatu, żeby coś 
wspólnego zrobić w Krzyżewie, bo szkoła stoi pusta i byłoby to korzystne dla obu stron, 
bo powiat będzie miał szkołę wykorzystaną, a gmina miała podatek i jakieś miejsca pracy. 
Możemy dyskutować, bo  mamy dużo terenu pod zabudowę produkcyjną i usługową, np. 
teren od drogi krajowej w stronę Dąbrówko Kościelnej można tu wykorzystać jakieś 
środki w ramach współdziałania – Wsparcie inwestycyjne przedsiębiorstw, to musi być 
minimum 5 ha stanowiące własność gminy i to jest wniosek drobny inwestycyjny i gdyby 
była kwota, gdyby była wola. Następnie w roku 2011 PROW też się już kończy i my 
mamy tutaj zaplanowane – wniosek na oczyszczalnie przyzagrodowe w wysokości 
2.700.000 zł, lecz ten wniosek - dowiedziałem się, że musimy na to czekać do miesiąca 
listopada – grudnia i jest on dla nas niekorzystny, ponieważ my byśmy chcieli składać 
wniosek z zakresu ochrony środowiska do RPO. Tak więc tak różowo to nie będzie, a 
jeszcze ta wieloletnia prognoza inwestycyjna nie jest najlepsza. Widzimy jakie mamy 
możliwości inwestycyjne. 
Jeżeli mówimy o oświacie i mamy wydatki w kwocie 6.000.0000, a dochody mamy 
4862.000, czyli ponad milion złotych musimy środków własnych dołożyć. Chciałbym aby 
szczególnie na Komisji Rozwoju Gospodarczego rozmawiać na temat dworca, jakiegoś 
rozwiązania tego problemu, na temat rozbudowy Urzędu, na ten temat musimy 
rozmawiać, również o oczyszczalni, na temat budynku socjalnego i tu się nic nie da 
oszukać, równiarka też się sypie. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że my nie jesteśmy w stanie tego wszystkiego 
wyselekcjonować, jeśli nam są podawane informacje, to my w te informacje wierzymy. 
Trzeba się temu wszystkiemu dokładnie przyjrzeć. Teraz nie jesteśmy wstanie cokolwiek 
w budżecie zmienić. 

 
b) Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinią 

Komisji 
(opinie dołączone do protokołu) 

 
c) Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy na 2011 rok 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 

Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 
głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2011 rok została podjęta. 
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(uchwała Nr IV/12/11 dołączona do protokołu) 
 
Ad.8.  Z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i 
rozliczania dotacji z budżetu Gminy Szepietowo dla niepublicznych przedszkoli zapoznał 
Grzegorz Godlewski – pracownik Urzędu Miejskiego. 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od 
głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr IV/13/11 dołączona do protokołu) 
 
Ad.9. Z proponowanymi zmianami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Szepietowo zapoznała Pani Elżbieta Cukrowska - Projektant Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Szepietowo, która 
poinformowała, że zmiana dotyczy: 
1) wprowadzenia obszarów predestynowanych do lokalizacji farm wiatrowych 

i pojedynczych elektrowni wiatrowych; 
2) powiększenia obszaru określonego jako tereny zabudowy mieszkaniowo-usługowej 

miejscowości Szepietowo, położonego w rejonie ulic Ogrodowej i Lipowej; 
3) powiększenia obszaru określonego jako teren aktywności gospodarczej, położonego przy 

drodze krajowej Nr 66, w części w obrębie ewidencyjnym Szepietowo i w części 
w obrębie ewidencyjnym Stare Gierałty – w kierunku wschodnim, do drogi powiatowej 
Nr 2070B; 

4) zmiany funkcji części obszaru określonego jako teren rolny, położonego w obrębie 
ewidencyjnym Nowe Gierałty, przy drodze krajowej Nr 66 – na teren aktywności 
gospodarczej. 

 
Dokument ten jest ujednolicony, do projektu zmian w studium nie wpłynęły uwagi. 
 
W dyskusji zabrali głos: 
- Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem odnośnie lokalizacji wiatraków, czy tutaj 

były dokonywane jakieś pomiary, że ma to być to miejsce a nie inne? 
- Pani Elżbieta Cukrowska poinformowała, że na etapie sporządzania tego studium 

sporządza się szczegółowe mapy i przyrodnik który to nam przedstawił w sposób 
hipotetyczny, wskazał, że są to tereny optymalne. Studium jest dokumentem ogólnym na 
podstawie którego dopiero uchwalane są plany zagospodarowania przestrzennego 
i w miejscowym planie takie lokalizacje mogą być bardziej szczegółowe zbadane. 

- Radny Sławomir Niemyjski zwrócił się z pytaniem, czym się sugerowano przy ustaleniu 
odległości 500 m od terenów zabudowanych. 

- Pani Elżbieta Curkowska poinformowała, że były prowadzone badania, praca wiatraków 
jest zależna od turbin i wytwarzanych decybeli, dopuszczalny hałas jest 45 decybeli 

- Sołtys wsi Dąbrowa Gogole stwierdziła, że jest to mała odległość.  
- Pani Elżbieta Curkowska poinformowała, że przy każdej lokalizacji będzie badane 

szczegółowo oddziaływanie na środowisko i te 500 metrów to jest minimum, może być 
więcej ale nie mniej. 
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Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od 
głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr IV/14/11 dołączona do protokołu) 
 
Ad.10. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Miejsko - Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Szepietowie zapoznał Burmistrz, który poinformował, że w 
dniu 13 stycznia br. wpłynął wniosek Kierownika M-GOPS w sprawie zwiększenia 
zatrudnienia o jeden etat. W projekcie uchwały zaproponowano 3 etaty pracownika 
socjalnego  dotychczas było 2 etaty. Inną sprawa jest – to pod rozwagę – czy ze względów 
finansowych nie zmniejszyć o jeden etat w pracownikach administracyjnych a zwiększyć o 
jeden etat pracowników socjalnych. Czy nie zmniejszać i pod obserwację jak są pracownicy 
obciążeni. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że chyba trzeba będzie zrezygnować z podjęcia tej 
uchwały, trudno stwierdzić czy to dużo czy mało, zawsze do tego tematu możemy wrócić. 

(wniosek Pani Kierownik M-GOPS dołączony do protokołu) 
 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych za podjęciem uchwały głosowało 1 radny, przeciw 4 radnych i 10 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w Statucie Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szepietowie nie została podjęta. 
 
Ad.11. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w Białymstoku na pokrycie kosztów 
utrzymania Posterunku Policji w Szepietowie zapoznał Burmistrz, który poinformował, że 
kwota ta została ujęta w budżecie. Na sesję był zaproszony Komendant Powiatowy Policji, ale 
niestety nie przybył. Radni mieli pewne wątpliwości jeżeli chodzi o tą pracę policji, bo jeżeli 
dajemy takie dofinansowanie, to zwykle bywa tak, tu my akurat nie chcemy załatwienia 
spraw prywatnych, tylko akurat te które należą do policji. Komendant zwrócił się z prośbą, 
pismem z dnia 11 października 2010 r. od pomoc finansową.  
Burmistrz zapoznał z pismem Komendanta (ksero pismo dołączone do protokołu) w piśmie 
tym komendant zwraca się o środki na utrzymanie posterunku i na zwiększenie zatrudnienia. 
Ponieważ był to okres wyborczy nie udzieliliśmy odpowiedzi i Pan Komendant przysłał 
drugie pismo z dnia 4 stycznia 2011 r. w sprawie dofinansowania utrzymania posterunku 
Policji w Szepietowie (pismo dołączone do protokołu). W odpowiedzi na to pismo 
poinformowałem, że w projekcie budżetu jest zarezerwowana kwota 18.000 zł na refundację 
kosztów utrzymania posterunku i ostateczna decyzja zapadnie na sesji w dniu 24 stycznia br. 
(pismo dołączone do protokołu). I jeszcze zdarzyła nam się taka sytuacja, przyszło pismo z 4 
stycznia br. do mnie i do wiadomości Pana Przewodniczącego Rady. Burmistrz odczytał treść 
pisma (pismo dołączone do protokołu). Na to pismo udzieliliśmy odpowiedzi w dniu 
18.stycznia br. (pismo dołączone do protokołu). 
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Burmistrz stwierdził, że zapoznał z całą korespondencją z policją aby wszyscy znali ten 
problem. Proponuję jednak jeszcze na ten rok zawrzeć to porozumienie, żeby to nie było tak, 
że to my jesteśmy winni, że nie ma policji w Szepietowie, że przyczyniliśmy się do likwidacji 
posterunku. Podobna sytuacja była rok temu, że jeżeli nie udzielimy dotacji to zlikwidują 
posterunek. Środki które wydamy i tak trafią do nas – do Gminnego Ośrodka Kultury, bo to 
jest dotacja które pójdzie poprzez Komendę Wojewódzką Policji w Białymstoku i trafi do 
GOK za wynajem lokalu. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały.  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się o 
głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie 

(uchwała Nr IV/15/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.12. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu finansowania rozwoju 
sportu przez gminę Szepietowo wystąpił Sekretarz Gminy, który poinformował, że zmieniła 
się ustawa o sporcie i ustawa ta daje możliwość bezpośredniego finansowania klubów 
sportowych przez jednostki samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie 

(uchwała Nr IV/16/11 dołączona do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o wprowadzenia do porządku sesji 

punktu: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenie dla Burmistrza Szepietowa. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za dokonaniem zmian w 

porządku obrad glosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że do porządku obrad wprowadzono punkt: Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenie dla Burmistrza Szepietowa. 
 
Ad.13. Przewodniczący Rady zaproponował wynagrodzenie dla Burmistrza w wysokości: 
- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5.100 zł; 
- dodatek funkcyjny w kwocie 1.500 zł,  
- dodatek specjalny w wysokości 40% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego, w kwocie 2.640 zł  
- dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 

1.020 zł. 
 
Innych propozycji nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenie dla Burmistrza Szepietowa. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
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Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych w głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 4 radnych wstrzymało się od 
głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr IV/17/11 dołączona do protokołu 
  
 Burmistrz złożył podziękowanie za podjecie uchwały w sprawie ustalenie 
wynagrodzenia. 
 
Ad.14.  Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 
Ad.14.  Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głosu: 
- Pani Małgorzata Kamińska poruszył problem dotyczący biegających w dzień i w nocy po 

ulicach Szepietowa psów. Psy w nocy nie dają spać, wbiegają na cudze posesje, są 
niebezpieczne. Mieszkańcy Szepietowa skarżą się na psy pańskie i bezpańskie. Na ulicy 
Sienkiewicza biegają psy Pana Jurkowskiego, na ul. Kolejowej - Wargulewskich, na ul. 
Głównej Pana Sadłowskiego. Na terenie Szepietowa wałęsających się psów jest bardzo 
dużo. 

- Sołtys wsi Dąbrowa Gogole - Violetta Dąbrowska stwierdziła, że Szepietowo jest 
miastem, czy Szepietowo nie musi zgłaszać psów, bo wieś to jest to zwolniona z podatku 
od dwóch pierwszych psów, ludzie nie zgłaszają psów i nie płacą podatków? 

- Burmistrz wyjaśnił, że na wsi dwa psy są zwolnione z podatku, dopiero od trzeciego psa 
jest podatek. Oznakowanie psów - musimy się zastanowić, czy nas na to stać. Jeżeli tak 
postanowi rada to będziemy znakować. Generalnie ustawa mówi, że psy nie powinny się 
wałęsać. Jeśli pies się wałęsa i znany jest właściciel, to bez współpracy z nami my nic nie 
zrobimy.  

- Sekretarz stwierdził, że poprzednio był podatek od posiadania psów, zmieniły się przepisy 
i obecnie jest opłata od psa, którą uchwala rada, ale rada nie uchwaliła takiej opłaty. 
Gmina jest odpowiedzialna za wałęsające się psy, a jeśli Pani sołtys Szepietowa sama 
wskazuje, że jest właściciel i pies biega to jest to wykroczenie, a u nas od wykroczeń jest 
policja. I tutaj każde bieganie psa bez smyczy i kagańca jest wykroczeniem. 99% psów 
biegających to są psy które mają właścicieli.  Apel do wszystkich, prosimy o współpracę, 
o pomoc, no bo co z tego, że my złapiemy psa, możemy pokazać ile to nas kosztuje. 
Złapanie jednego psa i dostarczenie do schroniska do Suwałk kosztuje nas około 2.000 zł. 
Ponadto mamy podjętą uchwałę odnośnie bezpłatnej sterylizacji i refundacji kosztów za 
usypianie miotów psów i kotów. I tutaj naprawdę jest potrzebna pomoc i współpraca. Psy 
wałęsające się bez smyczy i kagańce to jest wykroczenie, a od wykroczę jest policja, 
można to widzieć, a można tego nie zauważać, bo jest wygodniej. A ile na podwórkach 
jest psów, jak się przejeżdża przez wieś to widać i biegają gdzie chcą i jak chcą, to sami 
jesteśmy winni. 

- Radny Waldemar Turkowski stwierdził, że jeżeli myśliwy strzeli do wałęsającego się psa 
to wtedy przyjadą do niego trzy radiowozy. Psy powodują ogromne szkody. W naszym 
okręgu łomżyńskim są straty. Mam dane strat od łowczego - jeleń 9 sztuk, dzik 33 sztuki, 
sarna 201 sztuk, zając 928 sztuk, zwierzęta hodowlane 4 sztuki. Inne szkody wyrządzone 
w ptactwie, w zniszczonych lęgach to jest 928 zgłoszeń. Ludzi przez takie psy zostało 
pogryzionych w tym okręgu 18. Takich zdziczałych psów w naszym województwie, w 
okręgu podlaskim  jest zliczone na 3397 sztuki, w tym połowa jest wypuszczana z klatek 
albo z uwięzi do lasu. Kotów, takich łażących po polach jest 2728. Obliczenie kosztów 
strat spowodowanych przez psa – np. sarna - strata 43.412 zł. Ustawa mówi jasno i 
wyraźnie, że myśliwy na prawo odstrzału psa w odległości 200 metrów od zabudowań. 
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- Sołtys wsi Jabłoń Samsony – Jabłoński Józef zwrócił się z pytaniem kiedy zostanie 
udzielona pomoc dla rodziny która się spaliła i jaka to będzie kwota? 

- Skarbnik poinformowała, że ogólna kwota na zasiłki celowe to kwota 40.000 zł. 
- Burmistrz poinformował, że mamy takie dwa przypadki, jeden w Szepietowie i jeden w 

Jabłoni. Te środki pójdą ale na wydatki rzeczowe, na opłacenie faktur. My możemy 
pomóc finansowo, ale budynku nie postawimy. Będziemy pomagać, jeszcze to 
przeanalizujemy, w budżecie mamy zapisane 40.000 zł. 

 
Ad.15. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamykam IV Sesję VI kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała 
Ewa Bartłomiejczuk 
        Przewodniczący Rady Miejskiej 

                 Witold Moczydłowski 


